
College van Gedeputeerde Staten 

Provincie Limburg

Postbus 5700

6202 MA Maastricht

Sittard, 24 juni 2024

Betreft: e-mail fracties Leudal mbt Project FUREC

Geacht College,

In afschrift ontvingen Provinciale Staten een e-mail die door de fractievoorzitters uit de 

gemeenteraad van Leudal aan uw college is verstuurd. De fractievoorzitters in Leudal maken zich 

zorgen om het feit dat de Provincie de beide locaties op Zevenellen en Chemelot niet als één 

samenhangend project beoordeelt in een milieueffectrapportage. 

Ook de Limburger bericht hierover:  https://www.limburger.nl/cnt/dmf20240621_95243828 

In dit kader een aantal vragen:

1. Is het correct dat de m.e.r. commissie adviseert de waterstofinstallatie op Chemelot en de 

afvalverwerkingsfabriek op Zevenellen als één samenhangend project te beschouwen en dat 

de commissie deze aanpak noodzakelijk acht om alle alle relevante milieueffecten op een 

adequate wijze in kaart te brengen?

2. Zo ja, is het correct dat uw college afwijkt van het advies van de m.e.r. commissie?

3. Indien uw college inderdaad afwijkt van het advies van de m.e.r. commissie, kunt u uitgebreid 

toelichten waarom er van het advies wordt afgeweken?

4. Voert uw college hierover overleg met het college van Burgemeester en Wethouders van de 

gemeente Leudal?

5. Zo ja, wat is er afgestemd, en kan het college van Leudal zich daarin vinden?

6. Zijn er vergelijkbare situaties waarbij dergelijke industriële activiteit op twee (of meer) 

verschillende locaties in één in project gekoppeld zijn? 

7. Zo ja, wordt er dan vergelijkbaar gehandeld met het advies van de m.e.r. commissie door 

integraal te beoordelen, of niet?

8. Is er staand beleid voor deze processen, of wordt het beleid per casus bepaald?

Met vriendelijke groeten,

Leon Vaessen

D66 Limburg 
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